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Érkezett 2015 OKT 2 .

Tisztelt Képviselő Úr !

Az Ön által, Lázár János Miniszterelnökséget vezet ő miniszter úrnak feltett „Mely
egészségügyi intézményekben van vagy volt Állami Számvevőszéki vizsgálat 2015. január 1 je
óta?” című írásbeli kérdésre illetékességből — Balog Zoltán miniszter úr megbízásából — az
alábbi választ adom .
2010 óta a Kormány — a rendelkezésre álló lehetőségeivel — mindent megtesz a kórházak
adósságának csökkentése érdekében, e célra minden évben tudtunk pénzt fordítani, legutób b
idén tavasszal, 60 milliárd forint értékben.
A kérdésében szereplő adósságadatokkal kapcsolatosan tájékoztatom, hogy az Állami
Egészségügyi Ellátó Központ (AEEK) betegellátó intézményeinek összes szállító i
kötelezettségeire vonatkozó összeg nagymérték ű csökkenést jelent az év eleji 79,6 milliár d
forinthoz képest, ennek fő oka az ez év májusában végrehajtott konszolidáció .
Az egészségügyi szolgáltatók fenntartójának, az AEEK-nak összesen hét darab 2015-be n
indult Állami Számvevőszéki (ASZ) ellenőrzésrő l van tudomása a középirányítása alá tartozó
intézményeknél . A 2015-ben indult ellenőrzések jelenleg még folyamatban vannak az alább i
intézményekben :

• Kátai Gábor Kórház, Karcag
• Zsigmondy Vilmos Nonprofit Kft ., Harkány
• Szent Lázár Megyei Kórház, Salgótarján
• Tüdőgyógyintézet Törökbálint
• Csongrád Megyei Egészségügyi Ellátó Központ, Hódmez ővásárhely
• Bács-Kiskun Megyei Kórház, Kecskemét
• Borsod-Abaúj-Zemplén Megyei Kórház, Miskolc .

Budapest, 2015 . október 21 .
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Az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014 . (II . 24 .) OGY határozat 2 . melléklet
43 . pontjában foglaltak megvalósulása érdekében mellékelten megküldöm Dr . Lukács László
György (Jobbik) országgyűlési képviselő „Mely egészségügyi intézményekben van vagy vol t
Állami Számvevőszéki vizsgálat 2015. január He óta?” című , K/6512 . számú írásbeli válasz t
igénylő kérdésére adott válaszomat .

Budapest, 2015 . október 21 .
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